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Místo jednání: Praha Datum: 25.6. 2015 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 11 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Budský, Resch, Berndt, Keil, Kurowski 

sekretariát – Valentová 

Příští jednání: 29.8., Ostaš 

Příloha:  

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Ze zadaných úkolů s termínem splnění do tohoto jednání VV nebylo 
dořešeno:  

- vyhodnocení ekonomických dopadů změn na sekretariátu 

- hospodaření ČHS za 1. pololetí 

Informace budou rozeslány e-mailem do 30.6. 2015. 

 Budský 30.6.2015 

2.  Založení oddílu ČHS a registrace spolku 

VV schválil založení nového horolezeckého oddílu TOP Ol. a vstup spolku 
HK Choceň. Potřebná administrativní opatření vyřídí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

3.  Pomoc Nepálu postiženému zemětřesením 

VV rozhodl, že již odsouhlasená finanční podpora na obnovu Nepálu (20 
tisíc Kč) bude poskytnuta prostřednictvím organizace Člověk v tísni. 
Podpora bude poskytnuta na zajištění a distribuci vlnité pozinkované střešní 
krytiny na provizorní přístřeší v oblasti Chumchet na sever od Gorkhy. ČHS 
osloví své členy, aby se k této pomoci připojili, a zváží poskytnutí další 
pomoci. O využití peněz poskytnutých ČHS i jeho členy bude ČHS průběžně 
informovat. Zveřejnění informací o pomoci a odeslání již odsouhlasené 
částky zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

4.  Rozdělení gescí ve výkonném výboru 
VV upravil rozdělení gescí ve VV, tak, aby odpovídaly hlavním činnostem, 
které jsou vymezeny v platných stanovách ČHS: 
skály ČR a ochrana přírody – K. Berndt 
sportovní činnost (včetně alpinismu) – P. Resch 
vzdělávání a metodika (vč. historie) – R. Keil 
mládež (vč. závodů U14) – A. Kurowski  
VV dále rozhodl, že oblast marketingu a médií převezme od P. Resche 
J. Bloudek. Gesce členů VV budou zveřejněny na webu, zajistí sekretariát.  

sekrateriát neprodleně 

5.  Informace o členství v ČHS 

VV vzal na vědomí informace o změnách v členství v ČHS, které jsou 
realizovány v návaznosti na novelu stanov. Na základě informací, které byly 
zveřejněny a rozeslány předsedům oddílů, již projevilo zájem o vstup do 
ČHS několik spolků, jejichž členové jsou současně sdruženi v některém 
z horolezeckých oddílů ČHS.  

V praxi se ukázalo, že členství spolků v ČHS, tak jak je definováno ve 
stanovách, je problematické pro tělovýchovné jednoty a jiné spolky (TJ) 
zastřešující více sportovních klubů zaměřených na různé sporty. Nemá 
smysl požadovat, aby se všichni členové takových TJ stali evidovanými 
členy ČHS, a samotný klub do ČHS vstoupit nemůže, neboť není právním 
subjektem. Možnost členství těchto TJ v ČHS vyžaduje malou novelu 
stanov, jejíž návrh bude předložen na příští VH. V období do schválení 
novely stanov bude situace řešena přechodným opatřením, o kterém 
rozhodl VV: V případě členství TJ, který zastřešuje více sportovních klubů a 
sportů, se evidovanými členy ČHS stanou pouze ty osoby, které jsou 
sdruženy v klubu zaměřeném na horolezectví. Opatření bude zapracováno 
do směrnice o členství a zveřejněno na webu. Odpovídá sekretariát.  

sekretariát neprodleně 
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6.  Informace o úpravě členské databáze 

VV vzal na vědomí informaci o úpravě členské databáze vedené v Accessu, 
jejímž cílem je zajistit její bezproblémové fungování a zjednodušit a zrychlit 
obsluhu zejména pokud jde o evidenci placení členských příspěvků a tisk 
průkazů. Spuštění upravené databáze bude realizováno do 10.7, za 
realizaci odpovídá B. Valentová.  

V návaznosti na tuto nezbytnou úpravu budou zváženy možnosti dalších 
změn (propojení databáze s webem, změna způsobu tisku průkazů apod.), 
které by mohly být realizovány v příštím roce.   

Valentová do 10.7.2015 

7.  Kombinované členství ČHS a ÖAV na rok 2016 

VV vzal na vědomí informaci J. Bloudka o přípravě kombinovaného členství 
na rok 2016. Vedení ÖAV, které přislíbilo spolupráci (viz zápis z jednání VV 
č. 10), dosud na dotazy ČHS z května 2015 nereagovalo. VV rozhodl, že 
pokud vedení ÖAV nepotvrdí předjednaný návrh řešení nebo nenabídne 
jinou možnost, bude ČHS vyjednávat o kombinovaném členství na 
podobném principu jako v letošním roce. Za přípravu kombinovaného 
členství odpovídá J. Bloudek, který bude o situaci informovat na příštím 
jednání VV.  

Bloudek příští jednání 
VV 

8.  Hospodaření ČHS, reporting 

Informace o hospodaření ČHS za 1. pololetí 2015 budou rozeslány všem 
členům VV do 30.6. 2015. Informace o čerpání rozpočtu za jednotlivá 
střediska budou rozeslána předsedům komisí. Zodpovídá Š. Budský ve 
spolupráci s D. Votrubovou. Výsledky hospodaření budou zveřejněny na 
webu ČHS v rámci pravidelného čtvrtletního reportingu, nejpozději 
25.7.2015. 

VV vzal na vědomí informaci Š. Budského o další úpravě reportingu, s cílem 
rozčlenit rozpočty jednotlivých středisek (komisí) do oblastí podle jejich 
hlavních činností, a podle toho sledovat jejich hospodaření.  

Budský, 
Votrubová 

do 30.6.2015 

9.  Pravidla pro evidenci příjmů ČHS 

VV vzal na vědomí informaci Š. Budského o přípravě pravidel pro evidenci 
a vyhodnocování příjmů s ohledem na placení daně z příjmů a DPH. 
O posouzení současné situace byli požádáni daňoví poradci, výsledek bude 
předložen do poloviny července 2015. Zodpovídá Š. Budský ve spolupráci 
s D. Votrubovou.  

Budský, 
Votrubová 

do 15.7.2015 

10.  Pojištění 

VV vzal na vědomí informace B. Valentové o jednání s makléřskou firmou 
Renomia, která zodpovídá za rámcové pojistné smlouvy vztahující se na 
sportovní svazy a kluby. Z jednání mj. vyplynulo, že je připravováno pojištění 
odpovědnosti, které by se mělo vztahovat na sportovní kluby, tělovýchovné 
jednoty apod.  

VV uložil B. Valentové dojednat aktualizační dodatek ke smlouvě o pojištění 
majetku ČHS a předložit podrobné informace o možnosti pojištění 
odpovědnosti ČHS.   

Valentová příští jednání 
VV 

11.  Památník Tiské stěny 

VV vzal na vědomí informaci B. Valentové o památníku horolezců, který měl 
být původně umístěn v Tiských stěnách. Vzhledem k negativnímu 
stanovisku Správy CHKO Labské pískovce bude památník umístěn 
v Ostrově v Himmelreichu. Realizace již probíhá, kontrolu provede 
B. Valentová.  

Valentová v průběhu 
července 

12.  Soutěž Mapování skal  

VV vzal na vědomí informaci o průběhu soutěže Mapování skal zaměřené 
na doplňování informací do databáze skal. Do soutěže, kterou cenami 
podpořil HUDY sport a Pivovar Rohozec, se dosud zapojilo cca 20 lidí, kteří 
přislíbili dokompletovat informace k cca 10 % skal. VV uložil K. Berndtovi, 
aby vyzval správce skal, aby se zapojili do soutěže.  

Berndt neprodleně 



 Zápis z jednání Výkonného výboru 

 
 

Českého horolezeckého svazu   
 

 www.horosvaz.cz Strana 3 z 4 

  
 

13.  Projekt zaměřený na mládež 

VV vzal na vědomí informace J. Fafláka o průběhu projektu zaměřeného na 
mládež. Dohody o spolupráci již byly podepsány s třemi desítkami 
mládežnických klubů, další jednání probíhají. Ze strany klubů je největší 
zájem o připravovaný akreditovaný kurz a pojištění odpovědnosti. Lze 
očekávat, že ČHS takto získá cca 3 tisíce nových mládežnických členů. Za 
projekt odpovídá J. Faflák.  

Dále se VV seznámil s informacemi o průběhu projektu ČOV Sport v okolí, 
do kterého je díky ČHS zapojena řada mládežnických klubů a lezeckých 
stěn.  

Faflák průběžně 

14.  Akreditovaný kurz instruktor a trenér mládeže 

VV vzal na vědomí informaci R. Keila o přípravě akreditovaného kurzu 
zaměřeného na výcvik mládeže. Realizace se předpokládá v září nebo 
později během podzimu, za úkol odpovídá P. Resch ve spolupráci 
s T. Binterem a R. Keilem. 

Resch, Binter, 
Keil 

září 2015 
nebo do konce 
roku 2015 

15.  Příprava společné akce s ČOV zaměřené na školy 

VV vzal na vědomi informaci J. Bloudka o akci pro školy, která bude 
realizována ve spolupráci s Českým olympijským výborem, s cílem 
představit dětem horolezectví a sportovní lezení. Rozsah akce bude 
upřesněn dle objemu finančních prostředků, které se na akci podaří získat. 
Odpovídá J. Bloudek.   

Bloudek září 2015 

 

16.  Závody mládeže v soutěžním lezení v roce 2016 

VV uložil A. Kurowskému, aby začal jednat o podobě mládežnických závodů 
v soutěžním lezení v příštím roce. Výsledky jednání, kterého se zúčastní 
zástupce komise soutěžního lezení a P. Resch, budou předloženy na příští 
jednání VV.  

Kurowski příští jednání 
VV 

17.  Projekty komisí 

VV provedl kontrolu projektů komisí a usnesl se, že jednotliví gestoři budou 
informovat o průběhu projektů na každém jednání VV.  

gestoři průběžně 

18.  Marketing, média 

VV vzal na vědomí informace J. Bloudka o aktivitách na FB ČHS vč. soutěží, 
které podpořili partneři ČHS, a které zvýšily jeho dosavadní návštěvnost.  

VV vzal dále na vědomí informace J. Bloudka o přípravě projektu marketing, 
ze kterého na základě SWOT analýzy vyplynulo potřebné zaměření 
marketingových cílů, schválil předložený záměr a uložil J. Bloudkovi ve 
spolupráci s R. Keilem a P. Reschem, aby pokračoval v přípravě projektu, 
včetně předpokládané spolupráce s externím marketingovým specialistou.  

Bloudek, Keil průběžně 

19.  Metodická činnosti ČHS, garantované horoškoly apod.  

VV diskutoval o současném zaměření metodické činnosti ČHS, o činnosti 
metodické komise a lékařské komise, a uložil R. Keilovi, aby začal jednat 
s lékařskou komisí o jejích aktivitách a zaměření. 

VV vzal na vědomí informaci o zveřejnění projektu Garantované horoškoly 
a diskutoval o možnosti zapojení horolezeckých oddílů bez právní 
subjektivity.  

VV dále vzal na vědomí informaci o oslovení instruktorů HAL s nabídkou na 
vykonávání funkce soudního znalce spolupracujícího s ČHS, a doplňující 
informaci R. Keila o působení soudních znalců „na slib“. 

Keil příští jednání 
VV 

20.  Metodické akce ČHS na festivalech 

VV vzal na vědomí informaci o průběhu metodického dne ČHS (chytání 
pádů a první pomoc) na Festivalu horolezeckých filmů v Českém ráji. Na 
základě velkého zájmu návštěvníků rozhodl, že se pokusí zařadit obdobnou 
akci i na Mezinárodní horolezecký festival v Teplicích nad Metují. Možnosti 
zjistí B. Valentová, za realizaci odpovídá R. Keil.  

VV dále rozhodl, že Festival horolezeckých filmů Český ráj bude dodatečně 
podpořen darem ve výši 5 tisíc Kč, který bude financován z rozpočtové 
rezervy. Realizaci zajistí B. Valentová.  

Valentová, Keil neprodleně,  

MHFF 2015 
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21.  Patronát nad připravovaným filmem věnovaným J. Smitkovi 

VV na základě jednání s tvůrci připravovaného filmu o J. Smitkovi, který má 
být natočen podle literární předlohy J. Urbana Tenkrát v ráji, rozhodl, že 
ČHS převezme nad filmem odborný patronát. Zodpovídá J. Bloudek. 

Bloudek průběžně 

22.  Granty ČHS 

VV vzal na vědomí informaci B. Valentové o průběhu grantů ČHS.  

- - 

23.  Horolezecké muzeum v Adršpachu 

VV vzal na vědomí informaci o zrušení části expozice horolezectví, o kterém 
rozhodlo nové zastupitelstvo obce. VV uložil B. Valentové připravit reakci 
ČHS na tento krok a zajistit převzetí fotografií a dalších dokumentů, které 
byly díky Komisi historie ČHS pro muzeum připraveny. 

Valentová neprodleně 

 
 
Schválil: J. Bloudek 
 

 


